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Orbán Viktor miniszterelnök, a Kossuth rádió Jó reggelt, Magyarország! című műsorában Nagy Katalin
műsorvezető CEU-val kapcsolatos kérdéseire többek között az válaszolta, hogy szerinte nehéz tisztán látni,
mert: „A Soros-egyetem ügye régi ügye a magyar politikának, mióta itt vannak, állandó hisztériakeltés van
körülöttük.” Véleménye szerint az emberek is keveset tudnak az egyetemről, ami nem nagy,
magánegyetem, 1700 hallgatója van, és mintegy 80 százaléka külföldi hallgató. A miniszterelnök
elismételte, hogy a törvények mindenkire vonatkoznak, mindenkinek be kell tartania, a törvényen
kívüliséget senkinek nem engedik, az pedig, hogy elmenne az egyetem, csak blöff, majd hozzátette:
„Merek nagy tétélben fogadni, hogy fogjuk még látni őket Budapesten.” Az egyetem sorsáért aggódók is
örömmel fogadják, ha láthatják még „őket” Budapesten, de mielőbb szeretnék látni a magyar
kormányaláírást  a szerződésen.


